
 
 

Dagsorden 
 
 

Skolebestyrelsesmøde onsdag den 
den 4. marts kl. 18.30- 21.00, 2020 

 
 
 

 
STED: Hjallerup Skole 

 
 
 
 
DELTAGERE 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   
Mikael Christensen                HJ  Rasmus Kyvsgaard-Elsberg FL  
Malene Frølund               HJ  Susanne Jensen KL  
Heidi Selmer Pedersen HJ  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Søren Mosbech Mosevang FL  Ledere:   
Birgitte Lorentzen          FL  Rie Dam Vineke FL  
Mads U. H. Pedersen FL  Helle Faber KL  
Lisa Thorlund KL Afbud Michael Ring HJ  
Flemming Wittenberg KL Afbud Mie Trolle HJ Afbud 
Maj Britt Overgaard KL     
Elever:   Pia Bering   
Christian og Nicoline FL  Hans Jørgen Bæk   
Thor Rasmussen og Eva Ørum HJ     
Sjanne Hovaldt og Ida Mortensen KL     

 
 
 
   
DAGSORDEN 
 

0. Velkomst 
 
 
 
 
 
1. Referat og opsamling fra sidste mø-

de 
- Er der spørgsmål/kommentarer til det 

udsendte referat 
- Opsamling på sager fra sidste møde 

- Hvordan går det med arbej-
det med skolemad på Klok-
kerholm Skole 

0. Velkomst 
Der blev budt velkommen til de nye med-
lemmer af bestyrelsen. 

- Mads 
- Søren 

 
1. Referat og opsamling fra sidste mø-

de 
- Der var ingen spørgsmål til det ud-

sendte referat 
- Eleverne kommer senere ind på ar-

bejder med skolemad, når vi kommer 
til punktet fra eleverne 

- Der afholdes brandøvelse på Flauen-



Side 2 
 

- Brandøvelse på Flauen-
skjold Skole og SFO 

 

skjold Skole på fredag d. 6/3 og i 
SFO’en d. 19/3. 

 
2. Nyt fra elevrådene 

- Hvad arbejder I med lige nu? 
- Hvad rører sig på de forskellige sko-

ler? 
- Orientering fra distriktselevrådsmø-

det. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. Tema (arbejde skolevis) 
          Eleverne på skolerne forbereder noget som 
          de gerne vil snakke med forældrene 
          om/have deres hjælp til. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. Nyt fra elevrådene  
 
Flauenskjold Skole 
Der arbejdes med at få en længere 10-pause. 
 
Der arbejdes også på at få mikrobølgeovne til de 
store elever. 
 
Der arbejdes desuden på at få bedre toiletter, idet 
der er lugt på toiletterne selvom de egentlig er 
rene. 
 
Klokkerholm Skole 
Elevrådet arbejder med indkøb af nye møbler. 
 
Det arbejdes stadig med en ordentlig madordning 
til eleverne. 
 
Hjallerup Skole 
Elevrådet har arbejdet på, hvordan udeområderne 
kan blive udnyttet bedre. Herunder blandt andet: 

- Net til fodboldmålene 
- Brug af de udendørs bæn-

ke/siddepladser 
 
Distriktselevrådet 
Der er blevet lyttet rigtig meget til de input som 
eleverne er kommet med i forhold til de skolepo-
litiske målsætninger, som kommer til at fremgå 
af kvalitetsrapporten: 

- Læring (læsning) 
- Trivsel 
- Den varierede skoledag 

 

3. Tema (Arbejde skolevis) 
Bestyrelsen delte sig op og arbejdede skolevis 
sammen med elevrådsrepræsentanterne. 
 
Flauenskjold 

- Længden af 10-pausen 
- Mikroovne 
- Toiletter 

 
Klokkerholm 

- Skolemad 
- Aktiviteter i frikvartererne 

 
Hjallerup 

- Udeområderne 
- Multibaner 
- Vegetarretter 
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4. Sager 

 
Valg til skolebestyrelsen: 

- Procedure (bilag 1.) 
- Tidsplan (bilag 2) 
- Annoncering 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

             
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
Regnskab 2019/ Budget 2020 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

- Folderne trafikpolitik blev drøftet og 
rettes til og drøftes på næste møde. 

- Skoletante/skoleonkel 
 

4. Sager 
 
Valg til skolebestyrelsen: 

- BÆK gennemgik tidsplanen, om er 
udarbejdet på baggrund af proceduren 
for skolebestyrelsesvalg. 

- Der afholdes valgmøder på alle sko-
lerne i distriktet 

- Onsdag d. 6/5-2020 kl. 17 
- Der skal være en nærmere afklaring 

ift. de nuværende suppleanter, som 
har overtaget funktioner i løbet af 
valgperioden. 
Valgdokumentet rettes til når denne 
afklaring er sket. 

- Valgbestyrelsen sørger for at få sendt 
information ud til forældrene. 

- Aula 
- Facebook 

- Valget er afsluttet mandag d. 25/5-
2020 
 

Der skal vælges følgende på de enkelte skoler: 
Hjallerup Skole: Et fast medlem i 4 år 
Klokkerholm Skole: Et fast medlem i 4 år der 
skal repræsentere k. klasserne. 
Flauenskjold Skole: To faste medlemmer. Et 
medlem i 4 år og et medlem i 2. år. 
Derudover skal der vælges to suppleanter fra 
hver skole.  
 
 
 
 
Regnskab 2019/Budget 2020 
BÆK gennemgik regnskabet for 2019. Der er 
blevet tilført ekstra midler fra forvaltningen til 
specialklasserne og almenklasserne i afslutnin-
gen af 2019. Disse midler har det ikke været mu-
ligt at bruge, så de bidrager til overskuddet. 
 
Overskuddet kan blandt andet benyttes til:  

- IT-drift 
- Overføres til skolerne som kompensa-

tion for manglende refusion af ud-
dannelsesudgifter 

 
Regnskabet for 2019 blev taget til efterretning af 
bestyrelsen. 
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5. Orientering 

 
Arbejdet med forældremøder.  
Hvad er næste skridt 
Ændret skriv (bilag 3)  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Næste års planlægning 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
6. Nyt fra skolerne/SFO’erne 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
BÆK gennemgik budget 2020. 
Der blev fremlagt et ønske om at overføre 
400.000 fra overskuddet til driftsbudgettet, til at 
dække manglende refusion for kursusudgifter. 
 
Bestyrelsen godkendte forslaget til budget 2020. 
 
5. Orientering 
 
Arbejdet med forældremøder 
Der er blevet rettet i det skriv, som blev gen-
nemgået på sidste bestyrelsesmøde. 

- Der var enkelte yderligere rettelser 
 
 
 
”Skrivet” kan nu sendes ud til de forældre, der 
var med til mødet. 
 
Der skal udarbejdes et princip i forhold til ”det 
gode forældremøde”. Lærerne skal inddrages i 
arbejdet vedrørende det gode forældremøde og 
bl.a. tilkendegive hvilke punkter, de mener, der 
skal være på dagsordenen. 
 
Der skal være et udkast til princippet klart til 
skolebestyrelsesmødet i maj. 
 
Det er desuden planen, at princippet for kommu-
nikation revideres når princippet til ”det gode 
forældremøde” er færdigarbejdet. 
 
 
Næste skoleårs planlægning 
Der var en drøftelse af de forhold, som vi kender 
til på nuværende tidspunkt omkring planlægnin-
gen af skoleåret 2020/2021. Der er stadig mange 
ting, som endnu ikke ligger fast. 
Det ligger dog fast at der kommer 3 børnehave-
klasser på Hjallerup Skole. 
Ressourcetildelingen kommer i løbet af marts på 
baggrund af elevtallet på de enkelte årgange. 
 
6. Nyt fra skolerne/SFO’erne 
Flauenskjold Skole 
Intet nyt 
 
Klokkerholm Skole 
Der er stadig rigtig meget uro ifm. støj som følge 
af håndværkere 
 
Hjallerup Skole 
Der er lige blevet ansat en skolepædagog. 
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7. Formanden 

      Byudvikling i Hjallerup 
      Seminar skole/forældre 

 
 
 
 
 
 
 
 
8. 3 punkter til Facebook 
 
            

 
Der er desuden to barselsstillinger, som der er 
fundet lærere til. 
 
SFO’erne 
Der har været arbejdet med udeaktiviteterne, 
men det er svært med vejret. 
Det er ved at falde på plads ift. de førskolebørn, 
som SFO’en i Hjallerup SFO skal modtage d. 
1/5-2020. 
 
Der er blevet ansat en ny pædagog i Klokker-
holm SFO. 
 
Det går godt med opdelingen af LBO’en i Flau-
enskjold i en børnehave og en SFO. Der er stadig 
et godt samarbejde mellem institutionerne.  
 
7. Formanden 
Heidi og Mikael har deltaget i et møde om Hjal-
lerup byudvikling. 

- Der var et ønske om, at skolebestyrel-
sen henvender sig til kommunen og 
støtter op om anlægningen af hal3. 
Det besluttede bestyrelsen, at den ik-
ke ville involvere sig i. 

Skole og forældre afholder seminar d. 14/3-2020 
i Aalborg. Der var ingen interesserede deltagere. 
 
8. 3 punkter til Facebook 

- Elevernes arbejde og input 
- Skolebestyrelsesvalg 
- Vi har en god økonomi 

9. Eventuelt 
           

9. Eventuelt 
Punkt til næste møde 

- Høringssvar ift. beslutning i Børne- 
og skoleudvalget vedr. placering af 
K-klasserne 

-  
        

Næste skolebestyrelsesmøde er  
torsdag den 16. april i Klokkerholm 
 

 

 
Udgivelsesdato:     5/3-2020 Referent: MR 
 


